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Protokół Nr 10/07
z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej

Rady Miasta Krakowa
odbytego w dniu 24 kwietnia 2007 r.

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa
Pl. Wszystkich Świętych ¾

W posiedzeniu, któremu przewodniczyła Marta Patena Przewodnicząca Komisji udział wzięli
członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu oraz
zaproszeni goście (lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).
Przewodnicząca Marta Patena o godzinie 16.00 otworzyła posiedzenie Komisji, powitała
członków Komisji oraz gości, po czym stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie
prawomocnych decyzji.
Następnie Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia informując, że projekt uchwały
w sprawie ustanowienia stypendium naukowego Miasta Krakowa dla studentów pierwszego
i drugiego stopnia krakowskich uczelni wyższych wg druku nr 141 zostanie wycofany przez
Radnego Jakuba Batora z procedowania na sesji Rady Miasta Krakowa wobec powyższego
przedmiotowy projekt zostaje zdjęty z porządku obrad Komisji.
Do przedstawionego porządku posiedzenia nie wniesiono uwag ani propozycji.

Porządek posiedzenia Komisji

1. Przyjęcie „Planu pracy Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej” na rok 2007.
2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a) zasad i trybu korzystania z samorządowych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków – druk nr 186,
b) zmiany uchwały Nr CIX/1092/06 Rady Miasta Krakowa z dnia 10 maja 2006 r. w sprawie

udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na
terenie Miasta Krakowa – druk nr 190

c) nadania imienia Samorządowemu Przedszkolu nr 135 w Krakowie, ul. Stępnia 1
- druk nr 192.

3. Sprawy bieżące, korespondencja.
4. Oświadczenia, komunikaty.

Ad. 1
Przyjęcie „Planu pracy Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej” na rok 2007

Marta Patena Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa
przedstawiając „Plan pracy Komisji na rok 2007” poinformowała o możliwości uzupełniania
i wprowadzania na bieżąco nowych tematów.
Komisja w głosowaniu: 7 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”
przyjęła „Plan pracy Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa
na rok 2007” (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu).
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Ad.2
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zasad i trybu korzystania z samorządowych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych
w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków – druk nr 186

Jacek Matuszek Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu Miasta Krakowa dokonał wprowadzenia
do projektu uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z samorządowych przedszkoli
i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miejską
Kraków wg druku nr 186 zwracając uwagę na uzasadnienie do przedmiotowego projektu
uchwały. Przypomniał również (w związku z pytaniem Małgorzaty Jantos, czy są propozycje
do czarterowania przedszkoli), że w 2004 r. miasto przekazało na podstawie umowy
dzierżawnej na okres 3 lat pięć przedszkoli. W następnym roku  dziewięć dyrektorek, które
były chętne na przejęcie przedszkoli, wycofało się ze względu na brak konsensusu
z nauczycielami. Nauczyciele wybrali kartę nauczyciela i pozostali samorządowymi
pracownikami. Od tego czasu nie było żadnych zgłoszeń.
Z kolei Elżbieta Lęcznarowicz Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa przedstawiła informację
dotyczącą oceny jakości funkcjonowania, przekazanych w dzierżawę na okres 3 lat, pięciu
przedszkoli. Ocena wypadła gorzej niż w przedszkolach samorządowych.
W dyskusji udział wzięli:
Wojciech Hausner poruszył sprawę systemu elektronicznego zapisu (§ 5 pkt. 5), jak również
sprawę wieku dziecka przyjmowanego do przedszkola.
Agata Tatara nawiązując do systemu elektronicznego zapisu chciała wiedzieć, czy nie ma
trudności z rekrutacją dzieci do przedszkola w formie elektronicznej, gdyż są rodziny, które
nie mają dostępu do komputera oraz jak ocenia się regulamin, czy są oddziały przepełnione.
Przewodnicząca Komisji Marta Pantena poprosiła o informację, czy któreś z punktów
przedmiotowego projektu uchwały zostały wprowadzone w tym roku i czy są takie
przedszkola, które pracują odpowiadając na zapotrzebowanie rodziców do godzin
wieczornych (nawet do 22), podobnie, jak prywatne. Zwróciła również uwagę na sprawę
zapisu pkt. 12 w § 5.
Dyrektor Matuszek ustosunkowując się do poruszonych przez członków Komisji kwestii
wyjaśnił, co następuje:
- zapis w  § 5 pkt. 5 jest celowo wprowadzony, bo rekrutacja elektroniczna sprawdza się,
- zapis dotyczący wieku dzieci  jest wzięty z zapisu z Zarządzenia Ministerstwa,
- nie ma problemu z dostępem do dokumentów,
- na 15 tys. dzieci, 12 tys. będzie już przydzielonych do przedszkoli,
- z przedmiotowego projektu jeszcze nic nie wprowadzono do tegorocznej rekrutacji,

odbywa się ona na dotychczasowych zasadach. Będzie to funkcjonowało dopiero
w przyszłym roku.

- Przedszkola nie są objęte obowiązkiem szkolnym. Obowiązek uczęszczania
do przedszkola dotyczy sześciolatków (w 2006 r. było więcej o 200 dzieci niż w 2005 r.).

W uzupełnieniu wypowiedzi Dyrektora Matuszka, Jan Żądło Zastępca Dyrektora Wydziału
Edukacji poinformował, że jest jedno przedszkole, które pracuje do godziny 19-tej, pozostałe
przedszkola pracują do17.00-17.30.
Natomiast Elżbieta Lęcznarowicz Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa zwróciła uwagę na
przedszkola prywatne, do których uczęszcza w roku 2007 o 400 dzieci więcej niż w latach
2005/2006.
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Komisja w głosowaniu: 7 głosów – „za”,
0 - „przeciw”, 1 – wstrzymujący się”, 1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 186.
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Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie
opiniuje projekt uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z samorządowych
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez
Gminę Miejską Kraków – druk nr 186 (Opinia Nr 11/07 z 24.04.20070.
b) zmiany uchwały Nr CIX/1092/06 Rady Miasta Krakowa z dnia 10 maja 2006 r. w sprawie

udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na
terenie Miasta Krakowa – druk nr 190

Jacek Matuszek Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu Miasta Krakowa dokonał wprowadzenia
do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr CIX/1092/06 Rady Miasta Krakowa
z dnia 10 maja 2006 r. w sprawie udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla
uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Krakowa wg druku nr 190 zwracając uwagę, że
zadanie to jest realizowane od 2005 r.
Głos zabrali:
Wojciech Hausner chciał wiedzieć, czy refundacja wynika z uchwały Rady Miasta Krakowa,
czy też z czegoś innego.
Z kolei Małgorzata Jantos poprosiła o wyjaśnienie, gdzie są przedkładane faktury lub
rachunki imienne w przypadku uczniów szkół prowadzonych przez Gminę i uczniów szkół
nie prowadzonych przez Gminę.
Jan Żądło Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji informując o zmianach w regulaminie
udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie
Miasta Krakowa wyjaśnił poruszone przez ww. Radnych kwestie. Zwrócił także uwagę, że
stypendia są wypłacane dwa razy do roku oraz że ustawodawca założył, że ma to być
rzeczowa refundacja (pomoc edukacyjna).
Komisja w głosowaniu: 6 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, 1 – „wstrzymujący się” pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 190.
Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr CIX/1092/06 Rady Miasta Kraków
z dnia 10 maja 2006 r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Krakowa –
druk nr 190 (Opinia Nr 12/07 z 24.04.2007 r.).

c) nadania imienia Samorządowemu Przedszkolu nr 135 w Krakowie, ul. Stępnia 1
- druk nr 192

Jacek Matuszek Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu Miasta Krakowa dokonał wprowadzenia
do projektu uchwały w sprawie nadania imienia Samorządowego Przedszkola nr 135
w Krakowie, ul. Stępnia 1wg druku nr 192 (imię: „Księcia Kraka”).
Komisja w głosowaniu: 8 głosów – „za’, 0 – „przeciw”, 0 – wstrzymujących się” pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 192.
Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje
projekt uchwały w sprawie nadania imienia Samorządowemu Przedszkolu nr 135
w Krakowie, ul. Stępnia 1 – druk nr 192.

Ad. 3
Sprawy bieżące, korespondencja

Głos zabrali:
Przewodnicząca Komisji Marta Patena przedstawiła bieżącą korespondencję, a to:
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1. Pismo Elżbiety Lęcznarowicz Zastępcy Prezydenta Miasta Krakowa stanowiące
odpowiedź na pismo Pana Piotra Matusika Zastępcy Komendanta Szczepu Czerwone
Maki im. Bohaterów Monte Cassino w sprawie wymiany stolarki okiennej w harcówce
ww. Szczepu.

2. Pismo Elżbiety Lęcznarowicz Zastępcy Prezydenta Miasta Krakowa stanowiące
odpowiedź na prośbę Pana Pawła Sworobowicza o udzielenie pomocy finansowej
umożliwiającej dalsze przebywanie na studiach w Polsce.

3. Pismo Elżbiety Lęcznarowicz Zastępcy Prezydenta Miasta Krakowa stanowiące
odpowiedź na pismo Pana Mariana Krampusa Dyrektora XXIX Liceum
Ogólnokształcącego im. Krzysztofa Kieślowskiego w sprawie przyznania środków
finansowych na remont nawierzchni asfaltowej boiska szkolnego do piłki ręcznej
i koszykówki.

4. Pismo Elżbiety Lęcznarowicz Zastępcy Prezydenta Miasta Krakowa stanowiące
odpowiedź na pismo Pani Teresy Sternal Dyrektor Samorządowego Przedszkola nr 10
w Krakowie, ul. Strąkowa 7 w sprawie nadania imienia Jana Pawła II ww. Przedszkolu.

5. Pismo Pana Pawła Klimowicza Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa informujące
o przekazaniu Prezydentowi Miasta Krakowa pisma Komendy Chorągwi Krakowskiej
ZHP w sprawie przekazania jej na okres 25 lat lokalu wraz z działką przy ul. Emaus,
z których obecnie ZHP korzysta na podstawie umowy użyczenia.

Małgorzata Jantos poprosiła o przekazanie do skrytek Radnych sprawozdania z działalności
przedszkoli.

Ad. 4
Oświadczenia, komunikaty.

Brak.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji o godzinie 17.00 zamknęła
posiedzenie.

Przewodniczyła:
   Przewodnicząca Komisji

Marta Patena

Protokołowała:

Zofia Majka


